
Protokół Nr II/2006. 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 6 grudnia 2006 roku 
 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecni są wszyscy radni. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Gładki. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- poprosił o wprowadzenie w pkt 13 uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 
Regulaminu przyznawania i przekazywania stypendiów unijnych, wynika to z błędu 
technicznego ale Urząd Wojewódzki życzy sobie nowej uchwały. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Radny W.Tabor 
- zgłosił wniosek dyscyplinarny aby wyłączyć telefony komórkowe w czasie obrad. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad ( w załączeniu). 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 2 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 3 
Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Albert Różycki wręczył 
zaświadczenie o bezpośrednim wyborze Burmistrzowi Sędziszowa  
Panu Wacławowi Szarek. 
Ad.4 
Pan Wacław Szarek złożył ślubowanie „Obejmując urząd Burmistrza miasta, 
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować 
będę dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta i gminy. Tak mi 
dopomóż Bóg”. 
Podsumowanie pracy było robione wielokrotnie, złożyłem sprawozdanie za 4 lata, 
moja praca będzie to służba z pełnym poświęcenia zaangażowaniem i pokorą. Cztery 
lata przebiegną bardzo szybko , moja współpraca ze wszystkimi była taka abym 
spokojnie mógł się z każdym spotkać i spojrzeć w oczy. Proszę o wspieranie w pracy i 
jej rozumienie, żadna instytucja nie rozwiąże podstawowych rzeczy, które należą do 
rozwiązywania przez ludzi. 
Ad. 5 
Odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. ( w załączeniu do protokołu). 
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Wyjaśnił sprawy związane z klęską suszy, z naszej strony wszystko było zrobione, 
wiele osób źle podawało dane np. podawano hodowlę koni i krów a nie podano 
użytków zielonych i nie dostali dopłaty a dziś mają pretensje do nas. 
Poruszył również sprawę ciągle powstających dzikich wysypisk, płacimy dużo za ich 
likwidację a nadal lasy są zaśmiecane. 
Radny J.Strzelec 
- straż leśna nie jest tylko do pilnowania złodziei drewna, niech pilnują również tych 
co śmiecą. 
Radny Z.Gładki 
- moich mieszkańców obraził art. W gazecie pod tytułem „ przy drodze do Łowinii 
dzikie wysypisko” dobrze byłoby aby władze gminy uporządkowały, to była droga 
powiatowa. ZUK zlikwidował na dł 40 mb od strony Sędziszowa ale nie da się zrobić 
całości. Mówiłem aby pozyskaną ziemię przy budowie dróg wykorzystywać do do 
zasypywania po uzgodnieniu z sołtysem czy radnym.                                                                 
Ad. 6 
Radny W.Tabor 
- 4 lata temu był plan skrócenia drogi do Klimontowa proszę o rozmowę z PKP aby 
pozwolili utwardzić, bo w zimie droga Klimontów – Kozłów jest nieprzejezdna, 
- sprawa zamontowania tablicy z nazwą Piła, pogotowie ciągle ma problem z 
odnalezieniem, 
- zwrócić się do PALKO o umieszczenie dużej tablicy informacyjnej o zakładzie, 
- SP 2 zwraca się z prośbą o wypożyczenie koparki do usunięcia pni po wycince 
drzew. 
Radny M.Gliwiński 
- za słupem ogłoszeniowym na Skarpie mruga lampa proszę o naprawę, 
- mieszkańcy ul. Działkowej proszą o dostawienie 1 lampy oświetleniowej. 
Radny T.Styczeń 
- poprosił o pismo do PKP w sprawie niestrzeżonego przejazdu, znów doszło do 
wypadku. 
Pani Sekretarz 
- pismo już zostało skierowane. 
Radny Z.Gładki 
- ustawić obok przejazdu Zagaje tablicę kierunkową Pawłowice i Łowinia, 
- prośba o demontaż starych opraw oświetleniowych przez Pawłowicę i wymianę na 
energooszczędne – 4 szt. 
- zwrócił się do radnych powiatowych droga Łowinia – Wojciechowice nieprzejezdna 
na dziś przynajmniej uzupełnić ubytki. 
Radny Z.Konieczny 
- utwardzić i wyrównać drogę dojazdową do pól wzdłuż torów, 
- w Klimontowie na przystanku PKP nie ma ławek dla podróżnych, prośba o 2 ławki. 
Radny Z.Sobota 
- rozważyć uruchomienie targowiska płodów rolnych, 
- proponuję zatrudnić radcę prawnego na kilka godzin aby mógł służyć rolnikom , 
- prośba o wyasfaltowanie drogi Pawłowice Boleścice do szkoły, 
- dokończyć drogę na Zapuście, 
- przypomniał o siatkach przeciwśniegowych przez Borszowice, 
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- na końcu Zielonek w stronę Kazin nie świeci oświetlenie uliczne, 
- dowieźć kamień na drogę Zielonki – Piołunka, 
- SP Zielonki prosi o wymianę siatki ogrodzeniowej od strony wschodnio – 

południowej, 
- KGW z Zielonek prosi o przekazanie mebli z odzysku. 

Radny J.Sroka 
- w Tarnawie przewiesić lampę z posesji p. Ślęzak dać koło sklepu, 
- doświetlić zakręt w Tarnawie droga od Szałasu i Nowej Wsi, nie ma pobocza i 

jest niebezpiecznie, 
- na wsiach Marianów, Bugaj doświetlić zakręty i uzupełnić wyrwy w drogach, 
- Swaryszów droga dojazdowa do pół sąsiadująca z gospodarstwem w Krzelowie 

przyorano rów i woda nie ma gdzie odpływać, proszę o interwencję. 
Radny J.Wiencek 

- doziarnić przed zimą drogę za blokami 14,15 i 16 na Skarpie, 
- słup telefoniczny k/posesji Kot grozi przewróceniem proszę wystąpić do TPSA 

aby przełożyli kable na słup betonowy, który jest obok. 
Radna B.Wójcik 

- mieszkańcy ul. Spółdzielczej proszą o oświetleni i urządzenie placu zabaw dla 
dzieci, 

- schody na wiadukt pokruszone konieczna naprawa, 
- jaka jest sytuacja z chodnikiem przy ul.Kieleckiej? 

Radny J.Strzelec 
- przekazał Burmistrzowi interpelacje na piśmie i poprosił o pisemną odpowiedź. 

Radny J.Gładki 
- również przekazał interpelacje na piśmie, do radnych powiatowych skierował 

sprawy: 
- wypracować sprawy naliczania środków do dróg powiatowych aby było 

proporcjonalnie do długości dróg na terenie gminy, 
- sprawa bezkolizyjnego poruszania się po naszych drogach wjazdu i wyjazdu z 

Sędziszowa rondo k/CPN i Pana Golec, 
- budowa chodnika w stronę starego cmentarza, 
- chodnik od Gniewięcina > Bat. Chłopskich i przy Sportowej. 
Interpelacje do Burmistrza: 
- wydzielić , wykupić i uzbroić tereny pod inwestycje, 
- rozważyć budowę nowego targowiska, 
- przebudowa centrum, likwidacja wszystkich budek i opracowanie jednolitego 

planu architektonicznego, 
- Dyrektor SP 2 prosi o oświetlenie placu pomiędzy szkołą a SEFAKO, 

proponują zamocować 2 reflektory na dachu szkoły. 
- Przy ul. Spółdzielczej powstały 2 potężne dziury trudno dojechać do hotelu, 

przynajmniej na bieżąco wyrównać, 
- Dokończyć parking przy p. Pardela. 

Radny Z.Adamski 
- zamontować przepust na Sosnowcu k/Jupowicz, 
- przy drodze od Borszowic do Zagaja brak pobocza, jest wysiewka z PKP 

proszę to uzupełnić, 
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- pilnie naprawić dziurę w drodze przez Gródek, 
- doziarnić chodnik przy Sportowej bo nie można po nim chodzić, 
- prośba o zaplanowanie oświetlenia ulicznego przy Sportowej, 
- przypominam o zamontowaniu lustra k/kościoła w Rynku, 
- wykonać odwodnienie koło nowej remizy, 
- przedłużyć chodnik przy ul.Polnej. 
- zamontować lampy przy ulicach Rzecznej i Cichej. 

Radny J.Strzelec 
- wszystkie interpelacje to drogi, chodniki , oświetlenie jeśli nie zmienimy 

przeznaczania środków np. 15% na drogi i wtedy zgłaszajmy życzenia bo 
inaczej to nie ma sensu, 

- za energię płaci gmina a o godz. 700 jeszcze się świeci, tak nie może być, 
- w wystąpieniu Burmistrza nic nie było o moim okręgu, szkoła w Mstyczowie 

jako jedyna nie jest ocieplona. 
Pan Przewodniczący 

- w bok od ul. Wodzisławskiej potrzebna lampa tam jest bardzo ciemno, oprócz 
tego trzeba doziarnić dziury. 

Radny S.Łazarski 
- przypomniał zapis ze Statutu co to jest interpelacja, wiele dzisiaj zgłoszonych 
powinna opracować Komisja Budżetowa a sprawy oświetlenia powinny być zgłoszone 
bezpośrednio do pracownika merytorycznego. 
Ad.7 
Pan Burmistrz 
- tak jak wyjaśnialiśmy na Komisjach średnio proponujemy podnieść podatki o 2%, z 
uwagi na wzrost nośników energii proponujemy racjonalną i minimalną podwyżkę . 
Pani B.Hudyka 
- przedstawiła uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                            uchwała Nr II/5/2006 
- przedstawiła uchwałę w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego. 
Głosowanie 
14 głosów – za  
1 głos – wstrzymujący się                          uchwała Nr II/6/2006 
Pan J.Opałka 
- przedstawił uchwałę w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
środków transportowych i zwolnień w tym podatku. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                           uchwała  Nr II/7/2006 
Pani B.Hudyka 
- omówiła uchwałę w sprawie podatku od posiadania psa. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                          uchwała Nr II/8/2006 
Pani Sekretarz 
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- przedstawiła uchwałę w sprawie opłaty administracyjnej – dotyczy opłaty za wypisy 
i wyrysy z planu zagospodarowania. 
Głosowanie 15 głosów – za                         uchwała Nr II/9/2006 
Pani H.Barska 
- odczytała uchwałę w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Radny J.Strzelec 
- uważam że 5 zł za sprzedaż z ręki to jest za dużo, proponuję zmniejszyć dla tych 
osób. 
Radny Z.Sobota 
- popieram ten wniosek, osoba weźmie kilka jajek żeby mieć na chleb a my będziemy 
wołać 5zł. 
Pan Burmistrz 
- tej pozycji nie podnosiliśmy, jeśli faktycznie jest to sprzedaż z koszyka to się 
zgadzam, ale czasem te stoiska są większe. 
Możemy się zgodzić ale zapiszemy jako nowa pozycja za sprzedaż z ręki. 
Radny J.Strzelec 
- mnie chodzi o te osoby k/Banku, zapiszmy jako nowa pozycja. 
Pan Przewodniczący 
- kto jest za zapisaniem w uchwale pozycji – za sprzedaż z ręki produktów własnych 
1zł. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                    uchwała Nr II/10/2006 
Dyrektor ZUK  
- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf na wodę i ścieki na 2007 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                    uchwała Nr II/11/2006 
Pani H.Barska 
- odczytała uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli lub zarządców nieruchomości za usługi w zakresie odbioru odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych przyjęto wzrost o 10%. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                 uchwała Nr II/12/2006 
Ad.10 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2006 rok: 

1) zwiększenie subwencji oświatowej o 35.005zł. 
     głosowanie 
    13 głosów – za                    uchwała Nr II/13/2006 
2) dotacja dla Gimnazjum Sędziszów w kwocie 2164zł. 
     Głosowanie 
     14 głosów – za                  uchwała Nr II/14/2006 
3) dotyczy przeniesień środków w dziale oświata na kwotę 2.232zł. 
      głosowanie 
      14 głosów – za                 uchwała Nr II/15/2006 
4) dotyczy wprowadzenia do budżetu kwoty 30.000zł z FOGR 
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      głosowanie 
      14 głosów – za                  uchwała Nr II/16/2006 
5) dotyczy przeniesienia środków w dziale Transport 3.207zł, w Administracji i 

Gospodarce Komunalnej 
     głosowanie 
     14 głosów – za                  uchwała Nr II/17/2006 
6) dotyczy przeniesienia środków dotacji na Bazę w kwocie 186.381zł z działu 

900 do działu 926 – zmiana załączników do budżetu nr 5 , 5a i 6a. 
     Głosowanie 
     12 głosów – za 
       1 głos – wstrzymujący się       uchwała Nr II/18/2006 
7) przeniesienie środków w kwocie 6.000zł na inwentaryzację obiektu w 

Mstyczowie 
8) głosowanie 
9) 14 głosów – za                          uchwała Nr II/19/2006 

Pani M.Zapiór 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy – dotyczy 

przeniesień środków w budżecie OPS, 
     głosowanie 
     14 głosów – za                       uchwała Nr II/20/2006 

Ad. 11 
Pani Sekretarz 
- odczytała uchwałę w sprawie ustalenia warunków pracy i płacy Burmistrz, oraz 
upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej do dokonywania czynności z zakresu 
prawa pracy wobec Burmistrza. 
Głosowanie 
14 głosów – za                             uchwała Nr II/21/2006 
Radny S.Łazarski 
- zapytał czy Burmistrz ma zamiar zatrudnić V – ce Burmistrza? 
Pan Burmistrz 
- na razie nie mam zamiaru zatrudniać. 
Pan Przewodniczący  
- odczytał uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sędziszowa: 
płaca zasadnicza – 4500zł 
dodatek funkcyjny – 1500zł 
dodatek stażowy - 20% 
dodatek specjalny – 40%       
głosowanie 
14 głosów –za                               uchwała Nr II/22/2006 
Ad. 12 
Pani M.Jędrzejczyk 
- odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania i 
przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół 
ponadgimnazjalnych prowadzonych lub dotowanych przez Gminę Sędziszów na rok 
szkolny 2006/2007. 
Głosowanie 
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14 głosów – za                            uchwała Nr II/23/2006 
Ad. 13 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje   dla radnych: 
W.Tabor – roboty na drodze zostały wstrzymane, będziemy rozmawiać, 

- tablicę na Piłę zrobimy, 
- do PALKO o umieszczenie tablicy jest przygotowane pismo, 
- SP Nr 2 może sobie wypożyczyć koparkę z ZUK, 

M.Gliwiński – lampę na Skarpie zgłosimy do naprawy, 
- na Działkowej rozeznamy możliwość założenia 1 lampy, 

T.Styczeń – pismo w sprawie przejazdu wysłano do PKP i Posła Gosiewskiego. 
Z.Gładki – wszelkie tablice muszą być przy drogach powiatowych, 

- demontaż starych lamp w Pawłowicach zaplanujemy na 2007 rok, 
- wyrównanie drogi zgłosimy. 

Z.Konieczny – zwrócimy się do PKP o montaż ławek na przystanku. 
Z.Sobota – w kadencji 1998 – 2002 próbowaliśmy na placu GS uruchomić targowisko  
                   Rolne ale się nie udało, nie było zainteresowania, 

- nasz radca prawny jest na zwolnieniu lekarskim,  on pomaga ale nie możemy 
wyznaczać dni tylko dla rolników, jeśli znalazłaby się osoba to możemy 
opłacać 1 dzień w tygodniu, 

- planujemy położyć asfalt na drodze Pawłowice w stronę Boleścic, 
- droga Zapusta, Zagaje do dyskusji przy budżecie, 
- nie wiem czy w tym roku damy radę zakupiś siatkę przeciwśniegową, 
- oświetlenie Zielonek będzie robione, 
- droga Zielonki > Piołunka w tym roku nie damy rady, 
- ogrodzenie szkoły w Zielonkach musimy się zastanowić co jest pilniejsze, są 

szkoły w ogóle nie ogrodzone, 
- meble dla KGW zastanowimy skąd im dać. 

J.Strzelec – proszę się nie obawiać o swój teren przy podziale środków bierzemy pod 
uwagę wszystkie sołectwa. 
Chcieliśmy  złożyć wniosek o dofinansowanie na modernizację 60km dróg ale nie 
wszystkie spełniały wymogi unijne, te które nie weszły do wniosku będą robione w 
ramach odnów nawierzchni. 
J.Sroka – planujemy stopniowo wymianę lamp oświetleniowych, rozeznamy  
                oświetlenie na zakręcie w Tarnawie, 

- parking przy Kościele i OSP rozważymy przy budżecie, 
- wyrwę w drodze zgłosiliśmy do naprawy, 
- zwrócimy się do gospodarstwa w Krzelowie o naprawę drogi. 

J.Wiencek – na samochodzie jest zamontowana piaskarka i nie mamy czym dowieźć 
                     kamienia, 
                  -  sprawę przewieszenia kabli przy ul. Tysiąclecia zgłosimy do TPSA, 
B.Wójcik – ul. Spółdzielczą wyrównamy i utwardzimy szlaką, sprawę oświetlenia  
                    musimy rozeznać, 
                 -  zejście z wiaduktu naprawimy sami, remont schodów zgłosimy do ZDP. 
J.Strzelec – zabezpieczyliśmy most w Mstyczowie poprzez położenie  płyt, 
                 -  budynki po SKR będą rozebrane, 
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               - zmiana pokrycie dachowego w SP Mstyczów, na razie nie ma zagrożenia 
                 gdy nie ruszamy azbestu, nie planujemy ocieplenia budynku CO jest  
                 sprawne, wymienione okna, 
                 W Krzcięcicach musimy przeprowadzić generalny remont CO. 
               -  sprawę przystanku autobusowego rozeznamy. 
Radny J.Strzelec 
- są przystanki w takich miejscach że można zabrać. 
Pani H.Barska 
- rozeznawaliśmy sprawę dotacji do wapnowania, z takiej dotacji korzysta Żarnowiec 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Katowicach. Dofinansowanie jest 
do zakupu wapna i 50% do transportu, warunkiem było badanie gleby. W naszym 
województwie nie ma takich środków. Pan Burmistrz zabezpieczył pewną kwotę, 
rozważymy dofinansowanie dla 10 – 20 rolników. Ale gdybyśmy zdecydowali 
sfinansować badanie gleby to tych środków starczy dla 100 rolników. 
Pan Burmistrz  
- udzielił dalszych odpowiedzi dla: 
J.Gładki – w Planie zagospodarowania wskazujemy pod inwestycje ponad 10ha, są to 
tereny Agencji. My możemy wykupić grunt ale tylko pod cel publiczny. 
Jeśli inwestor chce kupować to po co my mamy z tym wychodzić, do 102 ha są 
roszczenia właścicieli, 

- jeśli chodzi o budowę hali i basenu to prace nad dokumentacją trwają, musimy 
ten projekt przygotować jako regionalny, 

- parking przy p.Pardela dokończymy, 
- oświetlenie przy SP Nr 2 zostanie zrobione. 

Z.Adamski – klinowanie chodnika przy ul. Sportowej, oświetlenie do rozważenia, 
                   -  prace na ulicach Marianowska, Rzeczna i Cicha do planu na 2007 rok. 
A.Mysiara – oświetlenie przy ul. Wodzisławskiej rozeznamy, 
S.Łazarski – chodnik przy ul.Kieleckiej zgłosimy do Powiatu. 
Burmistrz poinformował że brakuje kilka tysięcy na drogi, jeśli Rada dołoży środków i 
da zgodę na wynajem obcego transportu to rozwieziemy kamień tam gdzie najbardziej 
potrzeba. 
Pani Sekretarz 
- zdaję sobie sprawę, że teraz jako radna powiatowa będę musiała przyjmować 
wszystkie bolączki. Czekam na I posiedzenie Zarządu Powiatu, mam zamiar zacząć od 
zgłaszania drobnych spraw np. oznakowanie miejscowości i dróg, będę dążyć do 
innego rozdziału środków na drogi powiatowe. 
Pan Przewodniczący 
- radny Zbigniew Gładki zgłosił wniosek o powołanie Komisji ds. drogownictwa, 
proszę o przygotowanie tematu. 
Radny J.Strzelec 
- nie widzę sensu powoływania takiej Komisji bo i tak nic nie zrobimy, tracimy tylko 
pieniądze. Zgłaszam wniosek aby nie powoływać tej Komisji. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wnioski radnych: 
Pana Z.Gładki o powołaniu Komisji stałej ds. drogownictwa. 
Głosowanie 
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10 głosów –za 
Pana J.Strzelec o nie powoływaniu Komisji stałej tylko doraźną. 
Głosowanie 
4 głosy – za 
9 głosów – przeciw 
Radny J.Gładki 
- proponuję obniżyć liczbę członków Komisji do 5 i utworzyć szóstą komisję i 
zostawić zapis, że radny może być tylko w 2 komisjach. 
Pani Sekretarz 
- albo zlikwidować zapis że może być tylko w 2, a zapisać że może należeć minimum 
do dwóch. 
Pan Wiceprzewodniczący 
- proponuję zapis , że tworzymy 6 Komisji liczących po 5 osób i każdy radny należy 
do 2 komisji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Pani Sekretarz 
- wróciła do Rady sprawa Pana Znoykiewicza w sprawie likwidacji drogi 182, Rada 2 
razy zajmowała stanowisko że choć dla 3 właścicieli droga jest zbędna to 1 nie będzie 
miał dojazdu do swojej działki i Rada zajęła stanowisko, że nie widzi możliwości 
likwidacji tej drogi. Złożył pismo że Rada nie podjęła uchwały i że jest to jej 
bezczynność i opieszałość. Przygotowujemy odpowiedź i prześlemy skargę do NSA. 
Wczoraj Pan Wiesław Ostrowski , który nie miałby dojazdu do swojej działki 
poinformował ,że złoży wniosek o odtworzenie tej drogi i taki stan przedłożymy do 
NSA. 
Pan Burmistrz 
- w sprawie kanalizacji znów są zmiany i odwrócenie sytuacji sprzed 2 lat, może się 
okazać że będziemy prosić o zwołanie sesji z dnia na dzień gdy będzie potrzeba 
podjęcia szybkiej decyzji. 
Radny S.Łazarski 
- zaproponował w umowie z Rejonem energetycznym zawrzeć warunki konserwacji i 
regulowania czasu świecenia aby na każdej sesji nie zgłaszać tych spraw. 
Radny T.Styczeń 
- zapytał czy sprawa ambulatorium w strażnicy PSP jest aktualna. 
Pan Burmistrz 
- na dziś ambulatorium działa ale są problemy z dalszym funkcjonowaniem. W dniu 
12 grudnia 2006r o godz. 1100 mamy spotkanie w tej sprawie, w budynku strażnicy. 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji Rady Miejskiej. 
 
                                                 Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                     Sekretarz                                Przewodniczył 
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